
Dabartinė valdyba,  manau, tinkama bendrijai  tuo,  kad geba subalansuoti
visų sodininkų interesus, daro tą už visiems priimtiną nedidelę kainą. Kviečiu
palaikyti  esamą  valdybą  ir  nenusileisti  iniciatyvinės  grupės  juodinimui
viskam  kas  padaryta  iki  šiol  ir  sodininkams  daromam  nesąžiningam  ir
agresyviam spaudimui.
Gerb,  sodininkai,  raginu  nedalyvauti  spalio  15  d.  numatytame
susiburime, kuris organizuotas pažeidžiant sb įstatymo 16 straipsnio 4
dalį. Dalyvaudami  prisidėtumėte  prie  organizatorių  vilties  surinkti
kvorumą. Šmeiždami valdybą surinko nemažai rėmėjų, juk tuo užsiėmė
didelė  grupė agitatorių  pasklidusi  po  visą  bendriją  (nieko  panašaus
bendrijoje  nėra  buvę).Turi  vilties,  nors  jūs  ir  nepritariate  jų  veiklai,
tačiau jūsų dalyvavimas jiems būtų labai naudingas.

Jeigu  jie  laimės,  paežerės  sklypas  1G  bus  prarastas!  Argi  ne  dėl  šios
priežasties toks fantastinis aktyvumas siekiant rezultatų?


